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      Аннотация

    
        
          Целью исследования является анализ динамики экономических показателей Северо-Западного федерального округа, определение основных проблем и перспектив развития. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. рассмотреть экономико-географическое положение региона; 2. оценить кадровый и трудовой потенциал; 3. рассмотреть динамику экономических показателей в регионе; 4. выявить особенности и проблемы экономического состояния региона; 5. определить перспективы развития региона. Северо-Западный федеральный округ является одним из уникальных регионов России с особыми социально–экономическими, этническими и демографическими процессами. Долгое время регион характеризовался высоким естественным приростом населения.
        

        
          The aim of the research is to analyze the dynamics of economic indicators of the North-Western Federal District, to identify the main problems and prospects of development. The tasks that were solved during the research: 1. To consider the economic and geographical position of the region; 2. To evaluate human resources and labour potential; 3. To consider the dynamics of economic indicators in the region; 4. Identify peculiarities and problems of the economic condition of the region; 5. To determine the prospects of the regions development. The North-Western Federal District is one of the unique regions of Russia with special socio-economic, ethnic and demographic processes. For a long time the region has been characterized by high natural population growth.
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